

REFERAT

HOVEDBESTYRELSESMØDE 02/05/2019



Dato:	2. maj 2019, kl. 20:00-22:00
Deltagere:	Benjamin Rotendahl, John Munk, Sune Nilausen, Mathias Siggard Jørgensen, Mikkel Kisling, Jakob Rasmussen, Maria Scheel-Lonsdale, Jørgen Tietze Afbud: Lis Zacho, Louise Overgaard, Nikolaj Bührmann, Michael Gylling Nielsen
Lokation:	Online

Bestyrelsesmødet var en erstatning for et fysisk bestyrelsesmøde, som måtte aflyses grundet mandefald. Derfor er kun nogle punkter behandlet.

1. Velkommen og rundvisning

Punktet udskudt til førstkommende fysiske møde

2. Synliggørelse af Coding Pirates

Punktet udskudt til førstkommende fysiske møde

3. Gruppefoto

Punktet udskudt til førstkommende fysiske møde

4. De enkelte udvalg og strukturen omkring udvalg, arbejdsgrupper og styregrupper

Nærmere gennemgang af punktet er udsat til førstkommende

fysiske møde, men der blev givet en status på enkelte grupper og udvalg:

a. Vi tager temperaturen - hvilke udvalg er igang og på hvilken måde?

- Oversigt over styregrupper, arbejdsgrupper og udvalg (Louises bud)
Kontinuerlige udvalg med en bredere opgavesat ramme, strategisk fokus og en tovholder

Diversitetsudvalg

Didaktikudvalg

Adhoc nedsatte grupper med en specifik opgavesat ramme

Maskinrumsarbejdsgruppe

Medlemssystemsarbejdsgruppe

Der er møde d. 7 for medlemssystemsarbejdsgruppen og d.14 med sekretariatet.

Fortaler-arbejdsgruppe

Juridisk forpligtede grupper (bestyrelsesmedlemmer, men flad struktur)

Piratskibsstyregruppe

Der er didaktikworkshop d. 7 i piratskibsgruppen

Frivilligprojekt styregruppe

b. Skal der gøres tiltag for at booste udvalg, lukke udvalg eller skal strukturen gentænkes?

Det ville være fedt med flere udvalg og arbejdsgrupper, som har en konkret opgave som f.eks. Skabelse af læringsmateriale. Der kan være en projektleder/koordinator,

som finder flere frivillige til at køre det. Det skal dog gennemtænkes, inden det initieres og tages op senere HB-møder.

- Overvejelser fra Martin Dybdal vedr. reboost:

<https://docs.google.com/document/d/1yANNs0JFBioAP5Zyi0YP8Zxtn4Dgj0U1hPMSo1QjpZk/edit?usp=sharing>

5. Samarbejde med lærere, pædagoger og seminarier

a. Drøftelse af hvordan dette kan gøres og hvilke initiativer, der skal tages.

Diskuteres på et kommende møde.

7. Klubhus-tænkning i København

a. Præsentation af arbejdet i København v. Sune

b. Drøftelse af CP Kbhs plan relateret til CPDK

CP KBH velkommer at nærliggende foreninger og muligvis sekretariat tænker på om de har noget de kunne finde på at afholde i et evt. klubhus i KBH, f.eks. et diversitetsworkshop, møde, eller andet. Dermed vil det være velkommen at overveje om det er muligt at lægge penge i Københavns klubhus pulje.

c. Generel drøftelse af CPDKs rolle som støttefunktion for lokale driftsomkostninger og lokale omkostninger - Hvor står CP DK i det og med hvilken økonomi?

Dette diskuteres på et efterfølgende møde.

8. Mødet med mu.st (Sune og Mikkel)

Mu.st vil sende mere information om deres landsdækkende opdagelsesspil. De ønsker, at vi er med til at holde et event eller have vores klubaftener åbne (helst en by i hver region), hvor vores pirater og andre børn kan komme og løse en gåde, som bliver designet til coding pirates med kodeopgaver eller hvad der er passende. Vi skal have besluttet, om vi vil være med til det ved udløbet af Maj.

9. Runde hvad har deltagerne gang i

Der er ønske om at der bliver diskuteret fald af børn på visse afdelinger til næste møde.

Der er et ønske om, at Maskinrummet bliver mere aktivt ved, at nogen bliver tovholder eller at der bliver indkaldt til et møde.

Der vil sendes ny doodle til nyt fysisk møde.

10. Tak for idag